
 

 

Besvarelse af spørgsmål nr. 239 (Alm. del), som Folketingets 

Sundhedsudvalg har stillet til ministeren for sundhed og forebyg-

gelse den 3. februar 2009, efter ønske fra Jens Peter Vernersen 

(S). 
 

Spørgsmål 239: 
"Har Patientskadeankenævnet truffet afgørelse i disse sager uden at beregne patien-

tens ventetid på strålebehandling?" 

 

Svar: 
Ministeriet har forespurgt Patientskadeankenævnets sekretariat, hvilke bemærknin-

ger spørgsmålet giver anledning til. 

 

Ankenævnets sekretariat har henvist til sine bemærkninger til spørgsmål 237. 

 

Jeg kan henvise til det af ankenævnets sekretariat anførte. 

 

 

 

 

Ministeriet for Sundhed og Forebyggelse 
Dato: 19. februar 2009 

Kontor: Retsstillings og Internationalt kt. 

J.nr.: 0900208 

Sagsbeh.: amkl 

Fil-navn: spm. 239 

 

Sundhedsudvalget 
SUU alm. del - Svar på Spørgsmål 239
Offentligt            


